香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

物業管理 (住宅) Property Management (Residential)

銀獎 Silver Award



高衞物業管理有限公司 海逸豪園 Goodwell Property Management Limited Laguna Verde

海逸豪園致力推動環保,提高住戶的環保意識,攜手創建綠色社區。屋苑設有環境保護策劃委員會定期檢討環保政策,協調及監察與環保有關的事宜,並鼓勵持份者提出建議。

Laguna Verde is committed to promoting environmental protection, enhancing environmental awareness among residents and creating a green community together. An Environmental Protection Steering Committee has been set up to review green policy on a regular basis, coordinate and monitor environment related matters, and encourage suggestions from stakeholders.



超過1,000個單位住戶參與廚餘及廢物回收計劃。

Over 1,000 households have joined the food waste collection and recycling programme.



回收12種可重用物料,包括廢紙、電燈膽 及舊電器。

Collecting 12 types of recyclables, including paper, compact fluorescent lamps and waste electrical and electronic equipment.



在遊樂場及行人路使用循環再用的建築物料。

Adopting recycled construction materials in playgrounds and pedestrian pavements.